
 
 

Zápis ze 18. řádného zasedání Akademického senátu FCHI (05. 04. 2024) 

(číslování od začátku funkčního období 03. 02. 2023) 

 

Místo a čas konání: zasedací místnost děkanátu FCHI Z-B2401, začátek 14:00 hod 

 

Přítomni: 

RNDr. Pavel Galář, Ph.D. (444)   

doc. Ing. Ondřej Vopička, Ph.D. (403) 

Ing. Martin Člupek, Ph.D. (402) 

doc. Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. (409) 

RNDr. Jana Šnupárková, Ph.D. (446) 

Ing. Jaroslav Otta (DSP)  

Ing. Lukáš Sauer (DSP) 

Bc. Jana Knytlová (BSP/MSP) 

Bc. Karolína Slonková (BSP/MSP)   

 

Nepřítomni: 

 

Hosté: 

Prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. (děkan) 

 

Program: 

1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Důležité informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 02. 04. 2023. 

4) Diskuze nad návrhem nového Volebního řádu FCHI AS 

5) Různé. 

 

 

 

 



 
 

Zasedání bylo zahájeno v 14:00 hod. 

Ad 1 a 2: AS schválil zapisovatele (P. Galář, schváleno 9-0-0) a navržený program zasedání 

(schváleno 9-0-0). 

Ad 3: Senát se seznámil s důležitými informacemi z kolegia děkana ze dne 02. 04. 2024. Blíže 

diskutoval: Současné změny v DSP, nominace kandidátů na ceny udělované VŠCHT i ceny 

udělované mimoškolními organizacemi, současný stav přihlášek na BSP/ MSP a modifikace 

zadávací dokumentace pro PIGA/VIGA projekty na příští akademický rok. 

Ad 4: Akademický senát projednal obsah modifikovaného VŘ AS FCHI. S modifikací souhlasí, 

ale prozatím k dokumentu nepřijal žádné usnesení.   

 

Ad 5: a) paní kolegyně Šnupárková navrhla k diskuzi téma spojené s aktuálním stavem 

hodnocení vědeckých výstupů doktorských studentů, které získali před započetím DSP. 

Především se zaměřením na uznávání těchto výstupů v rámci doktorského studia a při obhajobě 

závěrečné práce. Bude zjištěno stanovisko garantů DSP k této věci.   

           b) Kolega Otta vznesl dotaz ohledně možnosti ocenění studentů, kteří během studia 

překonají zásadní překážky nepracovního rázu (např. zdravotní). Bude zváženo. 

c) Kolega Otta vznesl výtku k práci Projektového centra VŠCHT na excelentních 

projektech, naopak pochválil podporu projektového centra u projektů GAČR. Dle odpovědi 

pana děkana se o této problematice ví a pracuje se na jejím odstranění. 

d) Kolega Otta informoval o zájmu studentů na vytvoření veřejného hodnocení školitelů 

závěrečných prací, pro případné nové žadatele o závěrečné práce. Na toto téma se plánuje 

zaměřit AS VŠCHT. 

 

Další, 19. řádné zasedání AS FCHI se bude konat 26. 04. 2024 od 14:00 v zasedací místnosti 

děkanátu FCHI.  

 

Zapsal a za správnost ručí:  

 

 

V Praze dne 07. 04. 2024                                                                    RNDr. Pavel Galář, Ph.D.   

                                                                                                                  Předseda AS FCHI 
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